

8D7N

塞外风情内蒙古

呼和浩特 | 巴音锡勒镇 | 达拉特旗 | 鄂尔多斯 | 准格尔旗

无购物

Exoticism

INNER MONGOLIA HOHHOT | BAYINXILE | DALATEQI | ORDOS | JUNGAR BANNER

NO SHOPPING





符号表示:★ 含门票; ⊙游览站点

第1天 吉隆坡 🛪 中转城市 🛪 呼和浩特

集合于机场,飞往呼和浩特。

第2天

呼和浩特 -240公里- 白音察干镇 -120公里-巴音锡勒镇

★乌兰哈达火山【捡玛瑙】【宇航服摆拍】

内蒙古地区最高的火山,现今还是一座活跃的火山,海拔高度达2,962米。

★辉騰锡勒草原

【下**马酒欢迎仪式**】【《**相会敖包》表演】【篝火晚会】** 这里拥有广袤的草原景观,草地连绵,被誉为内蒙古的明珠。

★品尝草原蒙氏下午茶

第3天 巴音锡勒镇 -135公里 呼和浩特

⊙观赏草原日出

★黄花沟国家地质公园

【双程索道】【网红小火车】【牛旦沟】【白桦林】

苍翠的柳林与白桦林造就了独特、静谧的黄花沟草原奇观,带给您如童话国度般的美丽感受。

第4天

呼和浩特 -100公里- 土默特右旗 -120公里-达拉特旗

★美岱召

美岱召依山傍水,在建筑上更有独特的风格。它是仿中原汉式,融合蒙藏风格而建,是一座"城寺结合,人佛共居"的喇嘛庙。

★响沙湾【含索道】

【悦沙岛畅玩: 沙漠小火车, 鄂尔多斯婚礼表演, 骑骆驼】

【仙沙湾畅玩: 沙漠游艇, 高空滑索, 轨道自行车】

※根据个人身体状况自行选择

响沙湾的沙丘连绵起伏,以其沙丘在风中发出悦耳的响声而得名,这是由于沙粒的特殊形状和风的作用所形成的,展现了独特的沙漠风貌。

第5天 达拉特旗 -160公里 鄂尔多斯

★成吉思汗陵【含电瓶车】【特别安排: 圣灯祝颂祈福仪式】 成吉思汗陵是蒙古帝国第一代大汗成吉思汗的衣冠冢。由于蒙古族盛行"密葬"的传统,真正的成吉思汗陵的具体位置至今仍是一个谜。

⊙车游康巴什建筑群

【政府广场】【乌兰木伦湖】【婚礼文化园】【伊克敖包】

第6天 鄂尔多斯 -220公里- 准格尔旗

★黄河大峡谷

【沿河栈道】【崔家寨传统古村落】【豹子回头】【古城墙】【乘坐画 舫船】

位于中国内蒙古自治区和山西省交界处,这里地势险峻,峡谷深邃,被誉为世界上最壮观的峡谷之一。

第7天 准格尔旗 -190公里 呼和浩特

★伊利现代智慧健康谷

全球首个工业游5D影院,展示了伊利品牌的多元化、年轻化、有趣且 富有故事性的发展历程。

★大召寺

建于明代,是呼和浩特最早兴建的喇嘛教寺庙,在大殿中可看到一座由3万两纯银铸成的"释迦牟尼像"。

⊙寒上老街

一条有上百年历史的商业街区,整条街区建筑保留了明清时期的特色,带给人们一种时光倒流的感觉。

第8天 呼和浩特 🛪 中转城市 🛪 吉隆坡

搭乘航班返回吉隆坡 。

※若遇气候或设备检修维护等不可抗力之因素,索道、环保车、小火车、草原 表演,沙漠活动,游览的交通工具需以景区调配为主,也因属团体套票,所以 无法单一退费,敬请见谅。



DAY 1

Kuala Lumpur **₹** Transit City **₹** Hohhot

Assemble in airport fly to Hohhot.

DAY 2

Hohhot -240km- Baiyinchagan -120km-Bayinxile

★Wulanhada Volcano Geopark [Picking Agates] [Astronaut Suit Photo Shooting]

The highest volcano in Inner Mongolia, which is still active today, has an elevation of 2,962 meters.

★ Huitengxile Grassland

[Welcome Ceremony with Mongolia Horse Milk Wine] ["Meeting at Obo" Performance] [Bonfire Party]

This place boasts vast grassland landscapes, with continuous stretches of grassland, and is hailed as the Pearl of Inner Mongolia.

★ Experience Mongolian-Style Afternoon Tea

DAY 3

Bayinxile -135km- Hohhot

Enjoying Grassland Sunrise

★ Huanghuagou Pasture Scenic Area

[Cableway] [Sightseeing Train] [Niudangou Ditch] [White Birch Forest]

This geopark features lush willow and birch forests, creating a serene and enchanting landscape reminiscent of a fairyland.

DAY 4

Hohhot -100km-Tumoteyouqi -120km-Dalateqi

★ Meidaizhao

Nestled among mountains and water, Meidaizhao is a lama temple that beautifully combines Han-style architecture from the Central Plains with elements of Mongolian and Tibetan styles.

★Whistling Dune Bay [Includes Cable Car]

[Includes Yuesha Island Activities: Desert Mini Train, Ordos Wedding Performance, Camel Riding]

[Includes Xiansha Island Activities: Desert Yacht, High-altitude Zip-line, Rail Bike]

**Please choose according to own physical condition.

It is known for its rolling sand dunes that produce a pleasant echoing sound in the wind. This distinctive desert landscape showcases the charm of the desert with its unique sand grains and the effects of the wind DAY 5

Dalategi -160km- Ordos

* Mausoleum of Genghis Khan [Includes Electrical Car] [Special Arrangement: Sacred Lamp Blessing Ceremony]

This is the burial place of Genghis Khan, the first emperor of the Mongol Empire. Due to the prevalent tradition of "secret burial" among the Mongolian, the exact location of the true Genghis Khan Mausoleum remains a mystery to this day.

Coach around Kangbashi Architectural Complex
 [Government Square] [Ulan Mulun Lake] [Wedding Culture Park]
 [Ike Aobao]

DAY 6

Ordos -220km- Jungar Banner

★ Yellow River Grand Canyon

[Riverside Boardwalk] [Cuijiazhai Traditional Ancient Village] [Leopard Turns Back] [Ancient City Walls] [Boat Ride]

Located at the border of Inner Mongolia and Shanxi, the Yellow River Grand Canyon boasts steep terrain, deep gorges, and is renowned as one of the most spectacular canyons in the world.

DAY 7

Jungar Banner -190km- Hohhot

★ YILI Industrial Tourism Park

The world's first industrial 5D cinema takes visitors on a journey through the diverse, youthful, captivating, and story-driven development of the Yili brand.

★ Dazhao Temple

Built during the Ming Dynasty, Dazhao Temple is the earliest Lamaist temple in Hohhot. There is a 30,000-tael silver statue of Shakyamuni Buddha in the main hall.

Saishang Old Street

This century-old street preserves the architectural characteristics of the Ming and Qing dynasties, offering visitors a nostalgic journey through time.

DAY 8

Hohhot **₹** Transit City **₹** Kuala Lumpur

Take flights back to Kuala Lumpur.

**Refund are not available for certain entrance fees as they are part of ticket package if there is any unforeseen circumstances. Apologies for



行程亮点 HIGHLIGHTS

观赏草原日出 | 畅玩沙漠迪士尼: 响沙湾 | 乘坐画舫船游览黄河大峡谷|宇航服摆拍

内蒙古最高活火山: 乌兰哈达火山 | 内蒙古明珠: 辉腾锡勒草原 |

蒙古帝国第一代大汗的衣冠冢: 成吉思汗陵 | 世界上最壮观的峡谷之一: 黄河大峡谷

入住"当代中国最震撼的十八个酒店":响沙湾莲花度假酒店 | 车游康巴什建筑群

内蒙特色料理: 草原诈玛宴 | 手把肉风味 | 莜面风味

吃到饱: 酒店自助餐

[EXPERIENCE] Enjoying Grassland Sunrise |

Experience Desert Disneyland: Whistling Dune Bay | Take a boat tour of the Yellow River Grand Canyon | Astronaut Suit Photo Shootina

[ATTRACTIONS] Highest Active Volcano in Inner Mongolia: Wulanhada Volcano | Pearl of Inner Mongolia: Huitenaxile Grassland | Tomb of the Mongol Empire's First Emperor: Mausoleum of Genghis Khan | One of the Most Spectacular Canyons in the World: Yellow River Grand Canyon

[ENJOY] Stay at "One of the Most Breathtaking Hotels in Contemporary China": Whistling Dune Bay Lotus Resort Hotel | Coach around Kangbashi Architectural Complex

[GOURMET] Inner Mongolia Speciality: "Zhama" Cuisine | Hand Shredded Mutton Cuisine | Oats Noodles Cuisine Eat till you drop: Hotel Buffet



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB ※

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	-	机上用餐 Meal On Board	呼和浩特中心皇冠假日酒店 或 同级 Crowne Plaza Hohhot City Center or Similar
2	酒店 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	诈玛宴 220 "Zhama" Cuisine	黄花沟商务蒙古包 或 同级 Huanghua Gou Business Yurt or Similar
3	酒店 Hotel	手把肉风味 60 Hand Shredded Mutton Cuisine	莜面风味 80 Oats Noodles Cuisine	呼和浩特中心皇冠假日酒店 或 同级 Crowne Plaza Hohhot City Center or Similar
4	酒店 Hotel	粤菜风味 60 Cantonese Cuisine	莲花酒店自助餐 268 Lotus Hotel Buffet	响沙湾莲花度假酒店 或 同级 Whistling Dune Bay Lotus Hotel or Similar
5	酒店 Hotel	莲花酒店自助餐 268 Lotus Hotel Buffet	涮羊肉风味 80 Mongolian Style Hot Pot	鄂尔多斯博源豪生酒店 或 同级 Howard Johnson Parkview Plaza Ordos or Similar
6	酒店 Hotel	农家风味 60 Farm Cuisine	中式合菜 80 Chinese Cuisine	准格尔旗大诚朗景酒店 或 同级 Zhungeerqi Dacheng Langjing Hotel or Similar
7	酒店 Hotel	烧麦风味 60 Mongolian Steamed Dumpling	酒店自助 268 Hotel Buffet	呼和浩特中心皇冠假日酒店 或 同级 Crowne Plaza Hohhot City Center or Similar
8	机上用餐 Meal On Board	-	-	-

Travel Essentials

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- AVC reserves the right to make changes to or cancel the illinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force
- 3. AVC is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVC reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVC's tours shall travel at his/her own risk. AVC shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations my/web/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: AVC refers to Apple Vacations & Conventions Sdn Bhd

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.

 The quotation is only for MALAYSIAN.Foreign citizens are required to pay additional fees
- Sales on vehicleIn-coach Shopping -For your convenience, local snacks will be sold on the car. If you are interested in purchasing, please consult our tour guide.

护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动。恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并
- 且保留更正的权利。
- 品体量工品(1904年)。 每位参与蘋果旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通 延误(取消、天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅遊一概不负责,旅客 需自行负责额外的费用。
- 5. 详情条例,请参阅生据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

中国闭 - 附加条规:

- 所有行程以中文讲解为主。 三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。若您有兴趣购买,请向我们的导游洽询。

For Agent Use Only:

Printed Date: NOV 2023